東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 068/24-25 特別上課天安排事宜

敬啟者:

2023/2024年度東華三院聯校畢業禮將於十二月十七日(星期二)舉行,本校將派出十多位老 師觀摩聯校畢業典禮工作,為免影響各科之教學進度,當天將會進行特別上課天。有關安排詳 情如下:

中一、二、三、四及六級		中五級	
時間	活動內容	時間	活動內容
上午8:10-上午8:30	班主任節	上午 8:10 - 上午 8:30	班主任節
上午 8:30 - 上午 10:15	進行第一至第三節課堂	上午8:30- 上午10:15	進行第一至第三節課堂
上午10:15 - 上午11:15	進餐	上午 10:15 - 上午 11:30	升學輔導工作坊
上午11:15 - 上午11:25	電影內容簡介	上午 11:30- 下午 12:30	進餐
中午 12:00 - 下午 2:50	電影欣賞 《長安三萬里》	下午 12:30 - 下午 5:30	出席 東華三院中學 聯校畢業禮
下午 3:20 - 下午 3:45	完成反思工作紙 及 課後會	下午 5:30	回程及解散 (詳見活動通告 069/24-25)

歡迎家長陪同學生一起參與電影欣賞,並請於十二月二日(星期一)或之前簽妥電子通告回條,以便 統籌辦理。如有任何疑問,請致電 2443 9833 與陳凱芝副校長聯絡。

此致

貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



二零二四年十一月二十九日

	来辛二 阮 向振玉紀念十字	5年5元
	活動通告 068/24-25	
	特別上課天安排事宜	
敬覆者:本人為 班學生 _	之家長,已知	悉上述通告之內容,並
□ 將會出席電影欣賞 (只供	中一、二、三、四及六級家長參與)。	,
□ 未克出席電影欣賞。		
此覆		
東華三院馬振玉紀念中學		

豕長僉名	•
家長姓名	:

二零二四年 月 日 請以√表示所選項目

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Activity Circular 068/24-25 Special Class Arrangements

29th November 2024

Dear Parents

The TWGHs Joint Secondary School Speech Day 2023/2024 will be held on 17th December 2024 (Tuesday). Since some teachers have to take part in the Speech Day, special class arrangements will be scheduled on that day in order not to affect students' learning progress. For more details, please refer to the Chinese Version.

Parents are welcome to participate in the Movie Show. Please return the signed e-reply slip by 2nd December 2024 (Monday). Please feel free to contact our Vice Principal, Ms. Chan Hoi Chi on 2443 9833 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.